

الشروط والأحكام

- يجب أن يكون العملاء مسجلين في برنامج مكافآت anb.
- تسري المكافآت فقط على عمليات السحب النقدي المنفذة باستخدام بطاقات مدى الصادرة من البنك العربي الوطني.
- تسري المكافآت فقط على عمليات السحب النقدي المنفذة عبر أجهزة الصراف الآلي التابعة للبنك العربي الوطني داخل المملكة العربية السعودية.
- تسري المكافآت على عمليات السحب النقدي بقيمة 500 ريال فأكثر من أجهزة الصراف الآلي التابعة للبنك العربي الوطني.
- يمكن للعميل الحصول على المكافأة بحد أقصى لعمليتي سحب مؤهلتين شهريًا.
- عمليات السحب النقدي الطارئة غير مؤهلة للحصول على أي مكافآت أو مزايا ترويجية.
- تكون صلاحية النقاط 12 شهرًا، وذلك وفقًا لشروط وأحكام برنامج مكافآت anb.
- تطبق شروط وأحكام البنك العربي الوطني وبرنامج مكافآت anb.

Terms and Conditions

- Customers must be enrolled in the anb Rewards Program.
- Rewards apply only to cash withdrawal transactions made using mada cards issued by Arab National Bank (anb).
- Rewards apply only to cash withdrawal transactions conducted through Arab National Bank (anb) ATMs within the Kingdom of Saudi Arabia.
- Rewards apply to cash withdrawal transactions of SAR 500 or more made through Arab National Bank (anb) ATMs.
- Customers are eligible to receive rewards for a maximum of two qualifying cash withdrawal transactions per month.
- Emergency cash withdrawal transactions are not eligible for any rewards or promotional benefits.
- Points are valid for 12 months, subject to the Terms and Conditions of the anb Rewards Program.
- Arab National Bank (anb) Terms and Conditions and the anb Rewards Program Terms and Conditions apply